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Sent: Sat 9/17/2022 6:58:11 AM

Subject: RE: Terugkoppeling Obeya Coérdinatoren 15 september
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Allen,

Dank weer voor de terugkoppeling EN Nu ik zelf 2 keer niet bij de coordinatoren-obeya kon zijn, zie ik pas goed hoe

waardevol deze wekelijkse terugkoppeling is!

BE -- ik hebben inmiddels gesproken over het werkbezoek van de MLZS op 6 oktober. Ik heb twee uitgangspunten:
1. De voorbereiding moet -met alle werk dat al op ons bordje ligt- op een zo efficiént mogelijk wijze gebeuren.

2. Ik wil graag dat (muv team inkoop PBM, dat staat inmiddels voldoende op het netvlies van de MLZS) alle teams aan bod

kunnen komen. Als dat op een “natuurlijke” wijze kan via het voorbeeld van de datahouder, dan prima. Indien niet, dan

val ik (gelet op het 1° uitgangspunt) terug op de “2 successen & 1 uitdaging” pitch per cluster.

Groet.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobiel: os IEEE
minvws.nl

Van: ) JBEEM eminvws.nl>

Verzonden: donderdag 15 september 2022 15:29

5.1.2i Functionele emailadressen JIE minvws.nl>

Onderwerp: Terugkoppeling Obeya Codrdinatoren 15 september

Beste allen,

Hierbij de terugkoppeling vanuit de Obeya Coérdinatoren van vanochtend.

(Niet zo) nieuwe collega

Goed nieuws voor het team van BEE 5.1.2e heeft gesolliciteerd en zal binnenkort als interne collega in dienst komen bij
onze directie in de functie van 5.1.2e Gefeliciteerd en nogmaals welkom, EEE

Nieuw format changebord Codrdinatoren Obeya

Er zijn verder geen aanvullingen meer gekomen op het format zoals [ERERgen [ERED dit enige tijd geleden hadden gepresenteerd.

Daarom wordt besloten dit format zo te gaan gebruiken. Na 4-6 weken zal het format dan geévalueerd worden.

BEN BE vilen het bord aanpassen.

Bezoek minister Helder

Op donderdag 6 oktober a.s. zal minister Helder samen met de Bonze directie bezoeken. Dit bezoek is fysiek, dus het verzoek

aan ons allen om hierbij ook fysiek aanwezig te zijn.

In de Obeya is door de codrdinatoren besproken wat een goede en leuke manier is om de minister met ons kennis te laten maken.

Enerzijds was er het idee om door middel van 2 successen, 1 dilemma en 1 vraag aan de minister, elk team zichzelf te laten pitchen.

Daarnaast was het idee om aan de hand van een casus de minister te vertellen waar we als directie voor verantwoordelijk zijn. De

casus zou bijvoorbeeld kunnen gaan over een datahouder die we vanuit verschillende teams ondersteunen, waardoor we aan de

hand van onze producten de minister een beeld geven van het werk wat we doen.

EE a met|EEE bespreken welke vorm haar voorkeur heeft en dan zullen we volgende week het programma verder

uitwerken.

Complimenten!
Hele grote complimenten aan de ‘nota-schrijvers’| IEEE D-:¢ collega’s hebben de afgelopen (maanden?) weken
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hard gewerkt aan een nota waarin we voorstellen doen voor de aanpak van de informatievorderingen vanuit de Parlementaire

Enquétecommissie Corona (PEC). Het was een ware worsteling voor betrokkenen om een technisch verhaal zo begrijpelijk mogelijk

op te schrijven en de keuzes en dilemma’s waar we voor staan helder te formuleren. Het is deze collega’s gelukt om toch elke keer

met hernieuwde energie de nota weer heter te maken en gelukkig kan nu worden toegewerkt naar een definitieve versie van de

nota. ERE gaf hierbij nog aan dat deze nota voor hem dit jaar de op één na zwaarste bevalling was...
*

Dus dank hiervoor!

Daarnaast nog dank en complimenten vanuit het team Veiligstellen & Archiveren voor|EEER voor de ondersteuning bij

selectiegesprekken voor een nieuwe collega voor het team V&A en voor de hulp bij de afronding van de lijst met mensen van wie

de telefoon nog uitgelezen moet worden.

Verdiepingsoverleg komende weken

Hieronder een overzicht van de onderwerpen voor de komende verdiepingsoverleggen:

Verdiepingsoverleg voorraadagenda

19 september 2022 Proces Vulling Referentiestructuur [512 )

26 september 2022 | Aanpak Stavaza Hotspot archivering VWS-kern en IEEE
directie OBP)

Voorraadagenda Nota Informatieverzoeken (eind september/begin oktober)

Team PBM

Tot slot, we missen ze nu al weer een tijdje op onze werkvloer... Er wordt doo’

heel erg hard gewerkt om alles rondom de publicatie van het 1° deelrapport van Deloitte in goede banen te leiden.

Heel veel succes voor deze collega’s en we hopen jullie gauw weer te zien en spreken!

Bijgaand nog ter informatie de Kamerbrief over de oplevering van het 1° deelrapport. Deze Kamerbrief is gisteren verstuurd.

Hartelijke groet,

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Programmadirectie Nafase COVID-19

Schedeldoekshaven 131 DEN HAAG

E IEEE ominvvis.nl | Moo31 oIENECHN

Aanwezig: JI CRE rdeI=1e

Groep - vws#Net (vwsnet.nl)


